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Beste mevrouw Bosten, 

 

U heeft ons vragen gesteld over de terrasverlichting op de Markt in Gennep. Het gaat om 

vragen zoals bedoeld in artikel 46 van het ‘Reglement van orde voor vergaderingen en andere 

werkzaamheden van de raad van Gennep 2018’. Hieronder hebben wij uw vragen cursief 

herhaald en voorzien van een antwoord. 

 

1. Heef het college van B&W kennisgenomen van de commotie die op sociale media is 

ontstaan over kennelijke eis vanuit de gemeente om de terrasverlichting op de markt te 

verwijderen? 

Antwoord: 

Ja. 

 

2. Welke aanleiding heeft het college van B&W om van horeca-ondernemers nu ineens – in de 

ogen van de VVD toch redelijk uit het niets – te eisen dat de terrasverlichting niet meer 

gebruikt mag worden, terwijl dit juist heeft bijgedragen aan een kwalitatieve uitstraling en 

een gezellige sfeer op de markt? 

Antwoord: 

In het horecaoverleg is onlangs afgesproken dat alle tijdelijke terrasuitbreidingen en 

wijzigingen terug worden gebracht naar de oorspronkelijke situatie vóór Corona. Naar 

aanleiding hiervan is de gemeente in gesprek getreden met onder meer de horeca uitbaters 

van de Kroon. Tijdens dit gesprek zijn de uitbreiding en de wijzigingen van het terras 

besproken. Eén van de betrokken wijzigingen had betrekking op de lampjes. De gemeente 

heeft verzocht om deze te verwijderen in overeenstemming met de daarvoor verleende 

vergunning.  

 

3. Is het college van B&W met de VVD fractie eens dat deze handhaving/regel vanuit de 

gemeente per ommegaande en in spoedig overleg met de desbetreffende ondernemers 

dient te worden teruggedraaid? 

Antwoord:  

Nee, wij vinden het belangrijk om op met alle ondernemers te blijven werken aan een 
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kwalitatief hoogwaardige invulling van de openbare ruimte. Dit geldt in het bijzonder voor de 

historische markt.  

 

In dit kader is de gemeente actief aan de slag met de invulling van de openbare ruimte. Dit 

vindt plaats in de processen met betrekking tot Centrumvisie 2024-2028, het project 

'Vergroening centrum' en de actualisatie van de Beeldkwaliteitswijzer centrum. 

Vanuit die processen gaan we verder met de ondernemers in gesprek om te komen tot een 

gezamenlijk gedragen invulling van de openbare ruimte in het centrum. Het college wil in deze 

casus positief meedenken en heeft de betreffende ondernemers gevraagd om hun wensen 

m.b.t. de terrasverlichting in een verzoek schriftelijk aan het college kenbaar te maken. Zodat 

het college dit zo spoedig mogelijk aan de commissie ruimtelijke kwaliteit kan voorleggen om 

aan een oplossing te werken. 

 

Wij nemen aan u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Gennep, 

 De waarnemend secretaris, 
 
 
 
 Bob Nederveen 

De burgemeester, 
 
 
 
Hans Teunissen 

 

 


